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Írásbeli kérdés

„ Tervezi-e a kormány az ~turizmusfejlesztését Bács-Kiskun megyében a 2006-2010-es

kormányzati ciklusban?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom.

Tisztelt Miniszter úr!

Koalíciós partnerükkel közösen készített választási programjukban nagy érdeklődéssel

olvastam, hogy a kormányzat elkötelezett az ökoturizmus fejlesztésének ügyében országos

szinten is. A program tartalmazza, hogy Magyarország több megyéjében -köztük Bács-

Kiskunban is- összesen 12 milliárd forintot kívánnak fordítani az ökoturizmus fejlesztésére . A

fejlesztési elképzeléseket pályázati úton lehet megvalósítani a program szerint .

Sajnálatos módon a kormányprogram már nem látszik ennyire elszántnak ebben az ügyben .

Sem az ökoturizmus fejlesztés sem az ahhoz kapcsolódó források nincsenek megjelölve a

programban .

Ugyanakkor látnunk kell azt is, hogy a turizmus ilyen irányú fejlesztése európai szinten is

közkedvelt és jól bevált ágazata lehet a gazdasági rendszernek. Bács-Kiskun megye földrajzi

fekvésénél fogva is kiválóan alkalmas ilyen jellegű fejlesztések megvalósítására . Esetünkben

az ország legnagyobb kiterjedésű megyéjével állunk szemben . A megye teljes területe sík

vidék, legmagasabb pontja az ólom-hegy (174m) . Északi és középső vidékét homok, déli

területeit a Bácskai lösztábla északi nyúlványaként lösz fedi . Természetes növényzetét a

puszta növénytársulásai, homoki és ártéri erdők alkotják . A felszíni vizek mennyisége - a



határoló folyamokat leszámítva - kicsi, az egykori szikes tavak közül csak azok maradtak

fenn, amelyeknek állandó vagy időszaki vízutánpótlása folyamatosan biztosított .

A megye azért is lehetne stratégiailag fontos fejlesztési terület, mert az ország szívében

fekszik és talán a legnagyobb tranzit forgalmat bonyolítja, közlekedési hálózata tehát

fejlettnek mondható . Vonzóságának jelentős részét azonban mégis természeti adottságai

teszik ki . Ezen adottságok pedig teret engednek az aktív turizmus kedvelőinek .

Mindezek fényében tisztelettel kérdezem a Miniszter Urat :

1. Elindítja-e a kormányzat a 2006-2010-es kormányzati ciklusban az ökoturizmus

fejlesztéseket országos szinten?

2. Mekkora forrást kíván felhasználni a kormányzat az ökoturizmus fejlesztésének

támogatására a választási programban említett megyékben?

3. Mikor kívánja kiírni a kormányzat az első pályázatokat az ökoturizmus

fejlesztések támogatására?

4. Hogyan kívánja a kormányzat ellenőrizni a pályázaton elnyert pénzek szabályos

felhasználását?

Budapest, 2006. július 10 .

Tisztelettel várom válaszát :

Bányai Gábor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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